
 

 

 

VEND 

 

 

Referat fra generalforsamling 2020 
 

Onsdag den 15. januar, kl. 19:30-21:30 på 
Trinity Hotel & Konference Center, Gl. Færgevej 30, 7000 Fredericia 

 
1. Valg af dirigent  

Erik Møller, R135 blev valg uden modkandidater og kunne konstatere, at generalforsam-
lingen var lovligt indkaldt, at der ikke forventedes at blive behov for stemmetællere og at 
der ikke var matrikler repræsenteret ved fuldmagt. 
 
16 personer deltog i generalforsamlingen og var fordelt på 12 matrikler. 
 

       Referent: John Ravn, L87 
 
2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år. 

Henrik Bak fremlagde bestyrelsens beretning for 2019, hvor der blandt andet blev oplyst at 
værdien af grønne dage vurderes at være 30-40.000 kr. og at der har været for ringe 
tilslutning til disse. 
 
Beretningen blev godkendt og kan læses på hjemmesiden www.ravnsgaardlillenaes.dk  

 
3. Aflæggelse af regnskab for året 2019 (kopi af regnskab kan ses på hjemmesiden). 

Henrik Bak gennemgik regnskabet med uddybning af enkelte 
poster og dispositioner. Regnskaber for såvel Ejerlav, badebro og vejfond blev godkendt. 

 
4. Behandling af indkommende forslag: 

1. Kurt Egebro, R141 havde foreslået fokus på oprensning af søen for at forbedre indkig og 
mulighed for fodring af ænder. Det blev foreslået at leje en gravemaskine til formålet og 
Kurt tager gerne en generel dialog med kommunen om problemstillingen. Bestyrelsen har 
igangværende dialog med kommunen herom og vil fortsætte denne i 2020. 

 
2. Torben Møller, R49 fremsatte forslag om fjernelse af graffiti på transformatorstationen 
ved indkørslen til Ravnsgårdsvej – en problemstilling, der har været der i mange år, men 
hvor bestyrelsen har valgt en forsigtig tilgang til opgaven, da det let kan blive en 
tilbagevendende omkostning. Der ses nærmere på eventuelt at opstille et rionet foran 
boksen og beplante med efeu. 

 
5. Fastlæggelse af budget og kontingent 2020: 

Budget for 2020 blev fremlagt og med udgangspunkt i, at vi som følge af en ret høj 
egenkapital gennem en årrække har budgetteret med for lave indtægter for at nedbringe 
egenkapitalen til et lavere niveau, blev en stigning i kontingentet til kr. 1.500 årligt 
vedtaget. Kontingent til vejfond blev vedtaget fastholdt på kr. 500 årligt. 
 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 
Leif Plischke, R27 blev indvalgt som nyt bestyrelsesmedlem 
John Ravn, L87 modtog genvalg 
Åse Sørensen, L40, blev indvalgt som suppleant 

http://www.ravnsgaardlillenaes.dk/
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7. Valg af revisor: 

Arvid Rekler R125 - blev genvalgt. 
 

8. Valg af revisor suppleant: 
Thomas Dybvad R109 – blev genvalgt. 
 

9. Eventuelt. 
Den forventede øgede trafikmængde når DLGs nye byggeri tages i brug, blev drøftet. Især 
skolebørns passage af Lyngsoddevej blev drøftet. 
 

Bestyrelsen opfordrer atter til at alle giver tilladelse til at bestyrelsen kan sende mails med 
informationer, indkaldelser, regnskaber og især informationer, hvor hastigheden kan være et 
parameter. Der vil kun informeres i absolut begrænset og rimeligt omfang. 
 

 Bestyrelsen januar 2020 
 

HUSK at betale  
kontingent for 2020 

 

Det er vigtigt ved overførsel at påføre vej + husnummer,  
f. eks. RV145 for Ravnsgårdsvej 145 – LN81 for Lillenæs 81  

 

Kontingentet for 2020 er kr.:  2.000,- 
Bemærk: Kontingentstigning blev vedtaget på årets generalforsamling 15/1-2020. 
Kontingent betales via bankoverførsel til: 
 

REG.NR: 7572 
KONTONR: 0000033952 

 

Sidste rettidige indbetalingsdato er  
15. februar 2020 jf. vedtægterne § 7 

 
Ved nødvendig rykker betales gebyr på kr. 50 / rykker (jf. vedtægter) 
  
For bedre at kunne komme ud til alle grundejer vil det være en fordel med mailadresser på alle grundejere.     
Du er MEGET velkommen til at sende en mail til mailto@ravnsgaardlillenaes.dk med dine 
kontaktoplysninger, hvis du ønsker at få eks. Nyhedsbreve mv. - også hvis du har ændringer.  
 

mailto:mailto@ravnsgaardlillenaes.dk

